
Møte KKL 15.mars kl 12:00 - 

Til stade: Rune Lid, Vigleik Brekke, Tom Georg Indrevik, Anne-Merete, June Johannesen, Råmund 

Skjold 

Anne Erdal, Marita Hilleren, Jens Even Eikås, Stein Inge Stigen 

På telefon: Line Barmen, Sissel Iren Nesse 

Kort info: 

HV, Øyvar, Røde kors, Brann og redning, Sivilforsvar er invitert til telefonkonferanse i utvida KKL 

måndag 16.mars frå kl  9-10  

Det er p.t 157 helsepersonell som har meldt seg inn på lista. 

Tiltak og aksjonar vert loggført i DSB-CIM 

Status smitta: 

 

Punkt til 
handsaming 

Beskriving Konsekvensar/Tiltak Konklusjon/ansva
r 

Kan Øygarden 
kommune legge 
opp til skype ved 
tenestestader 
som er lukka for 
besøk av 
pårørande? Til 
dialog mellom 
pasient og 
familie?  Det vil 
krevje utstyr og 
bistand frå andre 
enn 
helsepersonell 

Toftøy skule gikk 
bort fra iPad til 
Chromebook til et 
klassetrinn.   
 
Disse kan eventuelt 
samles inn og settes 
opp til distribusjon 
for Skype etc    
 

Ipad per rom 
 
Få oversikt over kor mange rom?  
 
6 institusjonar – bør ha 
moglegheiter for dette på kvar 
institusjon 
 
Kan sprite ned når flytter frå rom 
til rom. Ha gode rutinar. 
Alternativ samle alt utstyr og 
bruke 
desinfeksjonsutstyret/fordampin
g 
 
Kjøpe inn beskyttelses utstyr til 
iphone og kunne koble opp mot 
tv. (chrome) 

Sjekker opp i 
dette - Sissel 
N/Jørgen 
Kausland 

 
Helsepersonell 
bør prioriteres for 
testing.  
Får store 
konsekvenser når 
hele arbeidslag 
må i 
«ventekarantene
» pga venting på 
testing og svar.  
Er ett reelt 
problem i dag . 

Prioriterer helse, 
men forsinkelsen 
ligg hos andre. 
Ventetid sjølv om 
svar er negativt, Skal 
uansett være i 
karantene i 14 
dager.  
 
Dersom dei tester 
negativt så kan 
nærkontakt gå på 
jobb. (kollega) 

 Skal prioriterast 
for testing 



 

frustrerte 
tilbakemeldingar 
frå 
fysioterapeutane 
på dei fysikalske 
institutta. Dei 
meiner at 
Øygarden 
kommune er for 
strenge i forhold 
til andre 
kommunar. Dei 
påpeikar at dei er 
helsepersonell.   

OSLO KOMMUNE: 
Fysioterapeuter er 
helsepersonell, og 
skal arbeide. Det er 
fornuftig å unngå 
gruppebehandling, 
treningssenter, 
bassengtrening mv. 
Hvis massasje er 
indisert for en 
pasient er det ikke 
noen grunn til ikke å 
gi dette. Poenget til 
myndighetene å 
nevne massasje er 
vel at såkalte 
massasjeinstitutter 
ikke er 
helsetjenester og 
derfor kommer i en 
annen kategori. 
  
Man kan ta på 
pasientene, men 
skal være ekstra 
nøye med 
håndhygiene i disse 
dager. Det er en 
generell regel å 
forsøke og holde en 
avstand på en 
meter, det gjelder 
både behandler-
pasient og pasient-
pasient. Men ved 
noen 
behandlingsformer 
er det ikke mulig. 
Pasienter som har 
symptomer på 
luftveisinfeksjon 
og/eller feber bør 
selvsagt ikke 
behandles men 
sendes hjem. Likeså 
hvis det 
fremkommer 
opplysninger om at 
pasienten er i 
karantene. 
  

Helsedir, må kome med 
presisering 

Til vi får ny info,  
 
Skal sende 
melding til dei 
innan dei opnar 
måndag – Stein 
Inge Stigen 



 

GoKart og andre 
aktiviteter 

Frå Råmund: Hei, 
viser til punkt på 
liste i dag som gjaldt 
Gokart aktivitet på 
Sartor senter. 
Nemnte det for 
senterleder Thomas 
Skålnes i dag i 
forbindelse med eit 
anna punkt eg skulle 
følgje opp.  
Som det går fram av 
SMS frå Skålnes 
under bør 
smittevernmynde og 
vurdere å stoppe 
andre aktiviteter på 
Sartor. 

Aktiviteter som ikkje er nemnd, 
korleis skal praksisen vere.  
 
GoKart – Stein Inge har laga 
vedtak om stenging og dette vil 
bli sendt ut i morgon. Er 
kvalitetsikret av kommuneadv.  
 
Treng hjelp til å få sendt ut 
vedtaket - websak 

Sender vedtaket 
til sissel så får ho 
det ut 

Brakkehotellet på 
CCB er nesten 
tomt - info 

   

Informasjon ut 
vdr. Negative 
testresultat skular 

Det er gått ut på 
vestnytt i dag 

 Vigleik vil 
orientere på 
nettsida til 
kommunen 

Heimekontor for 
tilsette i 
risikosonen? 
Felles 
retningsliner? 

Leiarar må nytte sin 
mynde. Vere rause 
men ta ansvar for 
samfunnsoppdraget 

Retningslinje: myndiggjorte 
medarbeidarar, samfunnsansvar, 
god personalpolitikk, levere på 
tenestene, (for heile kommunen 
ikkje berre sitt område) 

Rettleiande skriv 
– Anne-Merete og 
Rune ser på dette 

Heimekontor Liste sendt frå Sissel Det er ca 40 som er meldt inn Prioriterer alle 
innafor helse først 
og så tek dei 
byggesak før 
kultur og plan. 
Kjem det mykje 
press så må det 
prioriterast at 
enklte må logga 
seg ut. 

Svare på behov 
for utstyr jf e-post 
frå Fylkesmannen 

Frist 20.mars Vanskeleg å estimere dette, må 
få tilbakemelding frå 
heimesjukepleie, sjukeheim. Kva 
er behovet, kor mykje har dei 
m.m 
 
Sende til Jens og Stein Inge innen 
tysdag 17.mars 

Marita sender e-
post til aktuelle 
innan helse.  
Stein Inge Stigen 
vil svare i god tid 
for frist 



Defininsjon 
luftveisinfeksjon – 
kan dei kome på 
arbeid? 

Presisere – skal være 
heilt frist for å gå på 
arbeid på 
sjukeheimer. Vær 
nevrotisk 

 Skal være heilt 
frisk på 
sjukeheimer 

Legevakt Egen lege for alle dei 
som har 
luftvegsproblematik
k 

Skal på befaring på sotra arena 
måndag.  
Tester for luftvegsinfeksjon og 
samstundes legge korona på 
dette. Men får ikkje fortare svar. 
Testen må til Haukeland. 

 

Ute av oppdrag – 
bruke til 
telefonisk  

Person til stade på 
dei ulike sonene, og 
som kan ringe opp 
dei som er heime 
men som ikkje får 
den hjelpen dei har 
vedtak på, då det er 
minimumsbehov. 
Konkret bestilling på 
kva behovet er.  
 
 

Tenger ikkje vere helsepersonell. 
10 min opplæring.  
 
Behov for 3 personar.  
 
Tryggleiksalarmar? Kan det 
vurderast å levere ut til fleire (litt 
mindre streng kriterie) 

Marita+Anne-M 

Flytte dei som er 
på demens 
sjukeheimen til 
LMS 

Kan vi lage ein plan 
for dette?  
Bruke paviljongen på 
dei som er sjuke. 
Enklare å isolere.  

 Marita tek dette 
opp i leiarmøte 
helse måndag. 

Stenge rådhus for 
besøk men ikkje 
låse dører 

Gjentagende 
problematikk, vært 
drøfta fleire ganger i 
KKL 

Effektuerer – stengt for publikum Tom Georg 
informerer 
vestnytt 
Vigleik – legg på 
nettsida 

Kva med NAV?   Følger planen 
som vart avgjort 
før helgen i KKL 

Hytte? Legge ut link til 
informasjon 

 Vigleik 

Generelt råd Ansamlinger – 
positiv oppmoding 

 Vigleik legg ut 

Laga eige boks 
samla diverse 
telefonnummer 
for kor ein kan 
kontakte 

Den må lagast øvst 
og enklare å finne 

  

Formannskapet Virtuelt møte – 
komitesalen 

Kommuneadv. Må sjekke om det 
må komme vedtak 

 

Er reinhaldet auka 
– er i arbeid 7 
dager i veka 

  Ruth Paulsen 



Legge dødt 
parkeringsappen 

  Sissel 

Fjernmøter – 
sjekk 
fylkesmannen 

   

KKL ROS – vara held seg 
borte? 
 

  

Informasjon om 
virtuelle 
løysningar  

For å finne gode 
løysningar for å 
halde virtuelle 
møter. Få tak i 
enklere system. 

 Jørgen Kausland 

Forberede 
informasjon til 
telefonmøte 
måndag 

  June og Rune 

Liste heimekontor Sissel sender den til 
June  

 June sender 
vidare til dei 
andre 

    

 


